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Z ustavo zagotovljena pravica do dela bila v TGA 
okrnjena z redukcijo električne energije

Že pred sklepom z zadnje seje centralnega delav
skega sveta, da je zagotoviti obisk najvišjih pred
stavnikov vlade in družbenopolitičnih organizacij v 
našem podjetju, se je dogovoril predsednik med
občinskega odbora sindikatov Franc Klemenčič s 
predsednikom zveze sindikatov Slovenije Janezom 
Barboričem, da bo obiskal naše podjetje.

11. feb ruarja  je  bil na obisku 
p ri nas Janez Barborič sku
paj z najv išjim i sodelavci zve-

osnovnih organizacij zveze ko
munistov, glavni d irektor Mi
lan K rajnik, dipl. ekonomist,

gai podjetja, Z raven tega so b i
li povabljen i še predsednik 
skupščine občine P tu j, p red
sednik zveze sindikatov obči
ne P tuj, predsednik zveze ko
m unistov občine P tu j in  p red
sednik SZDL, občine P tuj.

N ajprej so si vsi gostje sku
paj s  predstavniki našega pod
je tja  ogledali tovarno. V vsaki 
TOZD so jikn d irek to rji po
jasn ili proizvodni proces, v 
TOZD alum inij p a  je  Vojteh 
Rajher, dipl. ing., tov. Bairbo- 
riču  pokazal posledice reduk
cije električne energ ije v  hali 
A.

Sledili so razgovori s politič
nim  aktivom , po naslednjem  
program u :
— nova sind ikalna organizira

nost in  izvajanje ustavnih

am andm ajev v našem  pod
jetju ,

—■ gospodarska problem atika in 
perspektivni razvoj tovarne,

— raizpr-ava o in tegraciji TGA 
— IMPOL,

— problem atika redukcije  e- 
lektirične energije.

Uvodoma je  A nton Kurilič, 
predsednik  tovarniškega zbora 
sindikata obrazložil novo sin
dikalno organiziranost in  izva
jan je  ustavnih  am andm ajev v 
našem  podjetju. Povedal je  tu 
di, da v  sedanjem  obdobju po
teka predkandidacijsiki in  k a n 
didacijski postopek za volitve 
organov u p rav ljan ja  v  tem elj
n ih  organizacijah združenega 
dela in  za celotno podjetje. P ri 
tam  je  sind ikat polno angaži
ran, saj po volivnem praviln i

ku, k i s ta  ga sprejela sociali
stična zveza delovnih ljud i in 
zveza sindikatov Slovenije p ri
pada sind ikatu  pravica do kan 
d id iran ja  v  organe u p rav lja 
nja.

Glavni d irek to r M ilan K ra j
nik, dipl. oec., je  seznanil go
ste  z gospodarsko problem atiko 
in  perspektivnim  razvojem  n a
šega podjietja. T ovarna je  v 
času obiska obratovala z 38- 
O'đisibotno redukcijo  elek trične 
energije in  je  b ila  v  obratova
n ju  z okrnjenim i zm ogljivost
mi. K olektivu našega podjetja 
ni razum ljivo, zakaj so v času, 
ko za  n as  n i bilo n a  voljo elek
trične energije, vklaipljaffi v  

Jugas&aviji nove elektrolize v

(N adaljevanje n a  2. strani)

Gostje so si ogledali tovarno

ze sindikatov Slovenije: Jože
tom Globačnifcom, Srečkom 
M linaričem in H um bijem  Gač
nikom. Sprejel ga, jie predsed
n ik  tovarniškega zbora, sindi
kata  A nton K urilič, obisku pa 
so prisostvovali p redstavniki 
našega podjetja: celotno pred
sedstvo sindikata, predsedniki

d irek to rji tem eljnih organiza
cij združenega dela, predsed
nik centralnega delavskega 
sveta, predsednik zveze m ladi
ne .in predsednik zveze borcev. 
Na to  srečanje so bili 
Ijeni tudi predsednik 
tovarne IMPOL, sek re tar zve
ze kom unistov in  d irek tor te-

► <Jskrene čestitke  za  8. m arec -  {
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p ra zn ik  naših  de loon ih  zena!  o
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Kako smo poslovali?
Iz tabel I  in  II je  razvidno, kako sm o poslovali v  janu

arju 1974.

Indeks 1974/73 prikazuje odnos dosežene proizvodnje na
sproti januarju 1973.

1. DINAM IK A PROIZVODNJE — INDEK SI 
FIZIČNEGA OBSEGA

Plan Doseženo Indeks 74/73

A. GLINICA
1. Izleženo 100 97,19 87,80
2. K alcinirano 100 109,09 102,11

B. ALUM INIJ
3. H ala A 100 125,39 27,17
4. H ala B 100 104,50 112,10
5. H ala B/12-P 100 94,55 82,03
6. H ala B/12-S 100 110,23 141,92
7. Livarna 100 101,13 68,68
8. Anodna m asa 100 89,13 211,79

2. PRIKAZ PORABLJENIH SUROVIN NIA ENOTO PROIZVO-
DA —  1/1974.

Plan Indeks januar 1974

1. Za 1 tono glinice:
— boksit 100 100,79
— N a OH 100 121,81
— para 100 92,41

2. Za 1 tono alum inija
H ala A:
— glinica 100 100,00
— anodna m asa 100 119,02
— kriolit 100 103,33
— fluorid 100 145,00
— el. energija-kem ija 100 89,30

H ala B:
— glinica 100 100,00
— anodna m asa 100 97,74
— kriolit 100 96,67
—  fluorid 100 82,50
— el. energija-kem ija 100 98,15

H ala B/12-P:
—  glinica 100 100,31
— anodni bloki 100 98,57

— krolit 100 100,00
— fluorid 100 95,00
— el. energija-kem ija 100 97,24

H ala B/12-S:
— glinica 100 99,74
— anodna m asa 100 98,78
— kriolit 100 100,00
— fluorid 100 90,00
— el. energija-kem ija 100 99,28

3. Za 1 tono anodne m ase:
Za izvoz:
— petrol koks 100 101,76
— katranska sm ola 100 96,08

Za dom. porabo:
— petrol koks 100 100,62
— katranska sm ola 100 98,83
— el. energija 100 95,31

H E Z 6 0 D E V

januarju 1974

M eseca jiamiuairja se je  poškodovalo 11 delavcev.

Prikaz ponesrečencev po tozdih:

n a  delu na- -pcuti Skupaj
TOZD V. in  DS. 4 — 4
TOZD A lum inij 3 — 3
TOZD Glinica 1 1 2
Slkupne -službe — 2 2

s k u p a j  : 8 3 11

Število  nezgod po virih:
železo in  konstrukcija  iz železa 2
prevozno sredstvo (moped, kolo) 2
tekoči alum inij 2
ročno orodje 2
kam en 1
»neznani predm et« 1
lestev l

s k u p a j  11

Število  nezgod po vzrokih:
po ponesrečencu — nepazljivost 4
poledica 2
kršen je varnostn ih  predpisov 1
nepazljivost ■—• po drugi osebi 1
»subjektivno« 1
h ižnati v ijak  1
slaba vidljivost 1

s k u p a j  11

-k
Januarja so se poškodovali naslednji delavci:

TOZD GLINICA

1. FRANC KOJC, mat. št. 1146, je 12. januarja na poti iz službe domov 
padel s kolesa in si pri tem lažje poškodoval gleženj leve noge.

2. JOŽE HORVAT, mat. št. 3995, se je 16. januarja v vparilnici pri 
odvijanju vijaka z matičnim ključem lažje poškodoval prst na levi 
roki.

TOZD ALUMINIJ

1. AVGUST SIBILA, mat. št. 3331, se je 17. januarja po A strani peči 
624 v hali »B« s prebijalcem skorje na stisnjen zrak premikal po 
prehodu v nevarnem območju bagerja, kateri je obratoval. Ob tej 
priložnosti ga je konstrukcija bagerja zadela in mu na stegnu desne 
noge povzročila lažje poškodbe.

2. VENČESLAV KMETEC, mat. št. 3737, je 24. januarja v Livarni pri 
6-tonski ind. peči pri ročnem prestavljanju pretočnega kanala, v 
katerem je še bilo nekaj tekočega aluminija, utrpel na zapestju in 
dlani leve roke lažje opekline.

3. ANTON SARDINSEK, mat. št. 3277, je 25. januarja v livarni pri me
šalniku 2-B ob ročnem prestavljanju livnega razdelilca utrpel na 
zapestju desne roke lažjo opeklino.

TOZD V. in DS

1. ANTONU TOMAŽIČU, mat. št. 2601, je 24. januarja v kalcinaciji 
II v jašku korčnega elevatola za hidrat pri dvigovanju železnega 
pokrova s pomočjo verižnega škripca nenadoma padel na nos in 
delno na čelo »neznani predmet« in mu povzročil težjo telesno 
poškodbo.

2. FRANCU PlSEKU, mat. št. 2020, je 23. januarja v skladišču stroj
nega vzdrževanja pri vzpenjanju po lestvi spodrsnilo, zaradi tega 
je padel na tla, kjer si je lažje poškodoval gleženj desne noge.

3. SLOBODAN PETROVIČ, mat. št. 3775, se je 12. januarja ob vstav
ljanju novega anodnega klina s kladivom udaril po sredincu desne 
roke, kjer je utrpel lažjo poškodbo.

4. ANTON LENART, mat. št. 3774, iz gradbenega vzdrževanja. 11. 
januarja ga je na železniški progi pri podbijanju praga sodelavec 
nehote udaril s krampom in mu pri tem povzročil lažjo poškodbo 
na glavi.

SKUPNE SLUŽBE

1. FRANC VAJDA, mat. št. 1625, se je 4. januarja na poti v službo 
spotaknil ob kamen in padel po tleh. Pri tem si je lažje poškodo
val gleženj desne noge,

2. ANTON LESJAK, mat. št. 2709, je 14. januarja na poti v službo 
padel z mopeda na cestišče, kjer si je lažje poškodoval gleženj 
desne noge.

Z «stavo

pravica 
do dela

(N adaljevanje s 1- strani)

Šibeniku in Titogradtu. Glavni 
d irek tor je  obrazložil tud i pro
blematiko, 'ki se po jav lja  niai t r 
žišču surovin  za naše  proiz* 1 2 3 4- 
vode. Net item področju bi bilo 
potrebno sistem sko rešiti -ne
ka te re  probleme.

Proigram razvoja našega -pod
je tja  predstav lja  dejansko po
trebo  -slovanske predelovalne 
industrije.

In tegracija TGA-IMPOL jie 
pred  vrati. P ostaja  realn-a- oiŝ  
nova že sedaj- veililkega šl-o- 
venskaga alum inijskega kom 
pleks a-.

V raizpravi je  Vojteh Raj- 
her, dipl. ing., pojasnil-, kaj 
pomeni za- naše podjetje  elek
tričn a  energija. Če te  ni, n i za 
tovarno finaln ih  proizvodov, 
torej n i za ko lek tiv  dohodka 
in  m u j-e s tem- z ustavo zar 
jiamčena pravica do dela okr
njena.

Ni mogoče pričakovati;, da 
bo ko lek tiv  našega pod je tja  
prevzel nase pretežen del 
man-jfco-v energ ije in* se zaradi 
tega odrekel -svoji eksistenci. 
Redukcije -so zraven  te g a  n a 
stopile ob naj večji kon junk tu ri 
cene aluminija- ma- -svetovnem 
tržišču. Zahtevki našega pod
je tja  za povrnitev  skod-e zara
di izpada- dohodka bodo morai- 
li b iti upoštevani,.

Vodstvo slovenskih sindifca,- 
tov si bo prizadevalo, -da bo 
-dobilo naše  pod je tje  nast-alo 
škodo solidarno povrnjeno, je 
povedal Jan ez  OBairlboriö, saj 
se je  z  ogledom- izklopljenih 
peči osebno prepričal, kaj po
m eni redukcija  električne e- 
nerg ije  za Kidričevo.

P redstavn ik i -republiškega 
sveta zveze sindikatov so ime
li popoldne tega dne še razgo
vore s političnim  aktivom  v  
P tuju .

K.-m.

D olivanje kriollta



Z ZASEDANJA CENTRALNEGA DELAVSKEGA SVETA:

Letos - jubilejna 20. obletnica podjetja
16. redno zasedanje centralnega delavskega je bilo 7. febru
arja 1974.

vzdrževanje, ,poročenem u z 
2-člasnsko družino, stanova
n je  v  K idričevem  št. 27.

Člane ceaaitratoega delavske
ga sveta je  najprej zanimalo, 
kako so realizirane obljube 
predstavnikov slovenskega, iz
vršnega sveta in  oentralnega 
kom iteja ZK ob obisku naše
ga podjetja po redukciji elek
trične energije.

P redsednik izvršnega sveta, 
prav tako p a  tud i predsednik 
centralnega kom iteja  ZKS še 
nista obiskala našega podjet
ja. C entralni delavsk i svet je 
sklenil, da je  tre b a  povabiti 
v naše podjetje predsednika 
izvršnega sva ta  im predsedni
ka centralnega kom iteja  ZKS, 
k jer naj poslušata in  v id ita te
žave, k i jih  imamo zaradi re
dukcije električne energije.

— Sprem em ba pravilnika o 
delitv i osebnih dohodkov

Praviln ik  O' delitvi osebnih 
dohodkov je  sprem enjen oz. 
dopolnjen v toliko, da je  po
pravljena ocenitev delovnega 
mesita 42001 — d irek tor finanč
nega sektorja — tako, da. je  za 
odgovornost in  zahtevnost na 
delovnem m estu povečana oce
nitev za. dva točkovna razreda. 
Skupna nova ocenitev teg a  de
lovnega mesita je  1.623 točk. 
Nadalje je  ocenitev delovnega 
m esta št. 43024 — voznik elelk- 
tr.o voizička. — .povečana za en 
razred. Skupna nova ocenitev 
tega delovnega m esta je  493 
točk.

V razprav i bilia jie tudi 
sprem em ba delovnega mestai 
št. 43023 — skladiščnik. P ri 
tem  delovnem  m estu  bi naj 
ocenitev za odgovornost pove
čali zai en razred. C entralni 
delavski svet te  sprem em be o- 
cenitve ni sprejel zaradi p ri
pomb, iki so jih  podali: delav
ski sivet OZD tovarna glinice, 
skladiščniki v nabavnem  sk la
dišču, skladiščniki posam eznih 
OZD in V iktor Markovič. B ist
vo vseh pripom b je  bilo v 
tem, da nova ocenitev n i u- 
sfclajema, z  že obstoječimi, oce
nitvam i podobnih delovnih 
mest.

— Dogovor o poslovni politiki 
K reditne banke Maribor za 
leto 1974

K reditna banka M aribor je 
poslala našem u podjetju  osnu
te k  besedila dogovora upnaiv- 
Ijaleev K reditne banke M ari
bor o poslovni .politiki banke 
v  letu  1974. Ta dogovor sta 
obravnavala odbor aai poslov
no politiko in centraln i delav
ski svet. O n jem  n is ta  imela 
pripomb, zato sporočamo k re 
ditni banki M aribor, d a  se s 
takšnim  dogovorom strinjam o. 
Dogovor bo sp reje l zbor dele
gatov upravljalcev banke.

— Pobuda za sprem em bo sa
m oupravnega sporazum a o 
združitvi v  delovno organi
zacijo

N a predlog predsedstva, to
varniškega odbora sindikata 
TGA Kidričevo j.e CDS spre
je l pobudo za sprem em bo ,sa- 
m oupravnega sporazum a o 
združitvi v  delovno organiza
cijo. O tej pobudi bodo v  n a 
slednjem  obdobju razprav lja li 
delavski sveti TOZD in  če bo
do dali soglasje za uvedbo .po
stopka za spremembo sam oup
ravnega sporazum®, bo cen
tra ln i delavsk i svet določil 
končno besedilo sprem em be sai- 
m oupravnega sporazuma. B ist
vo predlagane sprem em be je  v 
tem, d® je  možno odločati na 
zboru o združevanju  v  sestav
ljeno organizacijo združenega 
dela in  o sklenitvi sam ouprav
nega sporazumna o združevanju. 
Sprem em bo sam oupravnega' 
sporazum a bodo sprei email, 
zbori po enakem  postopku ko t 
sam  sam oupravni sporazum  o 
združevanju v  delovno organi
zacijo TGA.

— D odelitev stanovanj
K er je  pričela v e lja ti dopol

n itev  pravilnika, o dodeljeva
n ju  stanovanj, po fcateri lahko 
centraln i delavski svet dodeli 
stanovanje tis tim  članom de
lovne skupnosti, k i nim ajo 
prednosti do stanovanja po do
ločilih p raviln ika, stanovanje 
pa nujno potrebujejo., je  odbor 
za kadre, družbeni s tandard  fn 
varstvo p ri delu predlagal do
delitev stanovanj .takim pro
silcem. CDS .jie dodelili stano
vanja :
— Francu  Baniikvarju, m at. št. 

3935, kv. orodjarju , zaposle
nem u v TGA od 31. m aja 
1972 na delovnem m estu 
k ljučavn ičarja  II  v  TOZD 
vzdrževanje, poročenem u z 
2-člansko družino — garso
njero;

CDS je  razprav lja l tu d i o 
predlogu glavnega d irek to rja  
za. dodelitev stanovanja, tov. 
D oroteji Puž, dipl. .pravnici, k i 
se bo zaposlila v našem  pod
je tju  v delovni skupnosti skup
n ih  služb — splošnem  sektorju  
k o t p rip ravn ik  in  ji ,stanova,- 
n  ja  n i dodelil.

— Zadeve počitniškega doma
V ipočiitniiškem domu jie po

trebno v  letošnjem  le tu  opra
viti nekatera n u jn a  vzdrževal
na dela. Počitniški dom je p re
gledala ob koncu poslovanj® 
inventurna kom isija, fci je p ri
pravil® tud i p red račun  za po
prav ila  in investicijsko vzdrže
vanje v  počitniškem  domu. 
C entraln i delavski .svat je  pre
gledal ta  predračun  in  odobril 
sredstva, v znesku 30.000 din,

Rem ont peči v

krivan je  program ov v zvezi z 
asfa ltiran jem  cest, tem več bi 
na.j te  prošnje upoštevali v  le
tu  1974 v okviru  sredstev, k i 
bodo n a  razpolago. — Odbor 
za kadre, varstvo  p r i delu in 
družbeni standard  in centraln i 
delavski sve t sta  se s  tem  
predlogom strinjala..

Elektrolizi A

delfcov, gotovih izdelkov, .ne
dovršene proizvodnje in  denar
n ih  sredstev  s  stanjem  n a  dan 
31. decem bra 1973, p a  inven tu 
ro  ob rate  družbene prehrane. 
Sprejel je  tud i vse predloge 
za raziknjižbo viškov in m anj- 
kov v obliki, k o t so to predla
gale kom isije in  odbor za po
slovno politiko.

— Im enovanje odbora za orga
nizacijo proslave ob 20. ob
letn ici TGA:

V odbor za organizacijo ju
b ilejne proslave ob 20. oblet
nici1 obratovanja TGA je  CDS 
im enoval: F ranca A uerja, dipl. 
ing. — predsednika — in  čla
ne: Pramčeka Krajnca,, Stojiai- 
na K erb lerja , dipl. ing., Ja n e
za Sukiča, Ivana  H orvata, A n
tona Kuiriliča, Fr,an,ca Vrliča.

Odboru so določene nasled
n je  okvirne naloge: p rip rava  
program a za proslav ljan je ob
letnice, p redračun  stroškov za 
proslavljanje, p rip rava in  iz
daja priložnostnega tiskanega 
gradiva in  organizacija prosla
ve ob jubilejnem  20. prazn iku  
TGA — 21. novem bru.

— D oločitev am ortizacijskih  
stopenj

C entraln i delavski svet je  
določil am ortizacijske stopnje 
z® grupe: p linski generatorji 
in  parn i kotli, elektronski stro
ji, prenos električne energije, 
distribucija elefctrionie enerngi- ■ 
je, pridobivanje glinice, prido- 
b ivan je alum inija — v  razipo-. 
n u  o d  8 do 20 %.

V zvezi z  nameravamo eks
kurzijo  je  centraln i delavski : 
svef sklenil, dia udeležencem 
ekskurzije ne bodo, pripadale : 
d inarske dnevnice, ikot je  bilo ; 
to  običajno dosedaj; vsak u -1 
deiležemec bo izkoristil za  >aks- I 
kurzi j o en d an  svojega, red- : 
nega letneg adopusta — s tem, 
d a  bo ekskurzija tra ja la  tri, 
d n i

Km.

Pogovor s predstavniki republiškega sveta  ZSS; od lev e  proti desni: Gnilšek, K rajnik, Barborič, 
M linarič, K urilič.

ki brem enijo sklad, skupne po
rabe.

V nada ljevan ju  je  CDS po
trd il inventuro počitniškega 
dom a v obliki, fcot sta jo pred
laga. kom isija za popis sredstev  
počitniškega doma in odbor za 
■kadre, družbeni s tandard  in 
varstvo  p ri delu.

— D otacije za  asfaltiranje  
cest

Na seji centralnega delav
skega sveta v  ju liju  1973 je 
bil sp re je t stole-p, da je  dolžan 
odbor za kadre, družbeni stan
dard  in  varstvo  pri delu raz
p rav lja ti in  p red lagati kon
kretno rešitev  prošenj za do
tacije za as fa ltiran je  cest; te  
so vložile k ra jev n e  skupnosti. 
Po obravnavi teh  prošenj je  
odbor za kadre, družb, s tan 
dard  in varstvo  pri delu iskal 
od gl. d irek to r j a  m nenje o raz
položljivih sredstv ih  v  te  n a 
mene. G lavni d irek to r je  od
boru sporočil, da zaradi prob
lemov poslovanja v zadnjem  
če trtle tju  1973 in  v rs te  nedo- 
koinčno raizjaisnjenih vprašanj, 
predvsem  nedokončnaga obra
čuna izgube pri m alicah, po
čitniškem  domu in drugih že 
spreje tih  obveznostih tega 
sklada, ne b i kazalo v  letu  
1973 dodeljevati dotacij za po-

— Izplačevanje osebnih dohod
kov v  prvem  četrtletju

C entraln i delavski, svet je  
sklenil, da bo vrednost točke 
za obdobje do periodičnega ob
računa za prvo če trtle tje  1,76, 
t.j. sedanja vrednost točke, s 
periodičnim  obračunom  pa naj 
bd‘ izvedli obračun in  določili 
novo vrednost točke.

O tej zadevi je  razprav lja l 
tudi odbor za poslovno politi
ko in soglašal, da je  treb a  v 
gospodarski mačnt za le to  1974 
vk ljučiti 18 %  večjo neto  m aso 
osebnega dohodka, od neto m a
se osebnih dohodkov, k i  je  bi
la izplačana v  le tu  1973. Z go
spodarskim  načrtom  za letoš
n je  le to  n a j bi zagotovili niarj- 
nižji osebni dohodek v znesku 
1.500 din neto.

— R egistracija podpisnika
Centratoli delavski svet je 

sklenili, da bo vpisan  F ranc 
Lukm an, dipl. ekonom ist, di
rek to r finančnega sek to rja  — 
v  reg is te r.p o d je tij in  obratov; 
skupno z glavnim  d irek torjem  
bo podpisoval vse listine fi
nančnega značaja našeg,a pod
jetja.

— Inventure
C entraln i delavski svet je 

po trd il opravljeno inventuro 
osnovnih sredstev podjetja, 
m ateria la  nia razredu 3, poliz-

— Milonaidu Rosiču, mat. št. 
3991, kV- finomehianifcu, za
poslenem u v TGA K idriče
vo od 13. feb ru arja  1973 v 
TOZD vzdrževanje, poroče
nem u z 2-člansiko družino, 
stanovanje v  P tu ju  (dvo
sobno), K ajuhova ul. 1, št. 
8 ;

—■ M irku Papdiju , mat. št. 3827, 
stanujočem u v Kidričevem  
št. ,27, v  TGA K idričevo od
8. m arca  1971, stikal,ničar- 
ju  usm erjevalnice v  TOZD



28. februarja potrdimo našo družbeno zrelost na volitvah
S prehodom v novo leto smo prešli tudi na nov način delo
vanja samoupravnih organov, saj smo si ustanovili temeljne 
organizacije združenega dela in sprejeli samoupravni spora
zum o združitvi v delovno organizacijo. Med tem časom, ko 
je naš časopis v tisku, je bil na vrsti tudi sprejem samoup
ravnega sporazuma <> medsebojnih razmerjih delavcev v 
združenem delu, ki ga je prav tako potrebno potrditi.

Upam, da je to bilo tu d i op
ravljeno; sicer pa o tam  več 
drugič, ko  bodo vse zadeve po
polnom a jasne.

V tem  tren u tk u  je  naijtbolj 
važno in  pomembno to, d a  se 
tem eljito  pripravim o na volit
ve sam oupravnih  organov, v 
ka tere  bo izvoljenih izredno 
veliko oiamov delovne skupno
sti. Že od le tn ih  delovnih kon
ferenc osnovnih organizacij 
sindikata v  OZD, sedaj v 
TOZD, je  potekalo evidentira
nje, k i je  k lju b  nekaterim  po
m anjkljivostim  potekalo v 
skladu s  sm otri in  politiko no
ve ustave, ‘ki je  b ila  spreje ta 
21. feb ru arja  letos.

Zadnje čase je  bilia v rs ta  sej 
in  sestankov v  OQS, v  OOZK, 
v predsedstvu TZS itd.

P rav  fuikaj bi se želel m al
ce u stav iti in  razložiti neka
te re  stvari, ki. niso bile jasne 
nekaterim  našim  proizvajal
cem, ki često niso razločili, fcaij 
pom eni ‘ev identiranje in  kaj 
pozneje predkandidaeijisiki in  
kandidacijsk i postopek.

K ot je  znano, je  ev iden tira
n je  m oreb itn ih  m ožnih kandi
datov za razne organe din funk
cije, odbore in  podobno bilo 
omogočeno vsem  delavcem^ 
delovnim  .skupinam in  OOS 
— tako  n a  le tn i konferenci 
kot n a  vseh poznejših sestan 
k ih  in  sejah , k a r  seveda velja 
tudi za OO ZK v  TOZD. Če
p rav  n i bilo p ra v  nič proti
ustavnega in  nezakonitega, pa 
je  vendarle  m inulo evidentira
n je  m noge motilo, ko sp si to 
razlagali kot nekak  privile
gij razn ih  posameznikov, k i bi 
naj z ev identiranjem  uveljav 
lja li svojo voljo in  toai jše —: 
m orda nekako samovoljo, fci pa 
n ikakor ne bi bila v  skladu 
z našim  sam oupravljanjem , in 
novo ustavo, 'ki b rez dvoma 
daje izredne prav ice delovnim  
ljudem . Ti m orajo  ustavo -do
dobra tud i poznati, v n je j 
pa n ikako r n e  sm ejo .prezreti 
svojih dolžnosti, na katere  k a j

rad i pozabljajo. P ri tem  je  tre 
ba poudariti še to, da imajo 
naši proizvajalci izredno širo
ke možnosti za to, d a  v  sa
m oupravne organe, njihove ko
m isije  in  odbore predlagajo  
zares tak e  delavce, ki bodo 
voljn i delati1, da se nam  n e  bi 
spet ponavljala  predstava iz 
m inulih  lat, ko smo predlaga
li ljudi., za ka te re  smo menili, 
da so v  redu, pozneje pa od 
teh  na jvečkra t ni bilo nič.

Takim  pojavom  se  je  treba, 
izogibati, vsekakor so p rav  se
dan je  volitve najboljša prilož
nost za to, saj so vsi člani de
lovne skupnosti im eli možnost 
p red lagati zares samo take lju 
di, k i bodo zanesljivo tud i de
lovali v  organih uprav ljan ja . 
To delovanje v  novih pogojih 
ne bo n ikakor lahko  in  eno
stavno.

Že v  ča/su ‘ev identiran ja smo 
tu d i opazili, da pr.av tisti, ki 
so b ili zadolženi po vodstvu 
sindikata, niso posredovali svo
jim  članom razum ljivih tolm a
čenj, zaradi tega ni čudno, če 
je  prihajalo  do razburjen j In 
nejasnosti, k a te re  je  pozneje 
le  težko popraviti, predvsem  
še, če ta k a  tolmačenja: dajejo 
tisti, ‘k i so v IO sindikata in 
želijo m orda povsem nekaj 
drugega^ k o t tisto, k a r  je  v 
Skladu z našim  sam oupravnim  
raevojieim, socialistično etiko in 
moralo.

Nujno potrebno je, da se v  
bodoče talke zadeve ne bodo 
dogajale, k a jti nepravilno in
fo rm iran je proizvajalcev in 
da jan je  nejasn ih  tolm ačenj sa
mo škoduje delu sind ikata in 
sam oupravnih organov, ne le 
v  TOZD, ‘am pak tud i v  celotni 
delovni organizaciji TGA.

Taik p rim er se je  pojavil v 
TOZD to v arn a  glinice, b a r  se 
je  pokazalo pri evidentiranju, 
ko so neka te ri oliami to  povsem 
razum eli in  itudi izvedli, d rugi 
pa so n a  to. pozabili, a li dru
gače, niiso posredovali sezna
mov tis tih  ljudi, katere  bi naj

cijiskem postopku, je  potekalo 
sporazumno z obem a organiza
cijam a in  sam oupravnim i or
gani v  TOZD. Razum ljivo: ved
no so se in  se m orda še bodo 
pojavljale razne nejasnosti, k i 
ne bodo povsem razum ljive, to
da tak ih  in  podobnih s tv a ri se 
m oram o izogibati in  jih  vse 
skupaj — enotno odprav ljati z 
združenim i močmi.

N.a zadnjem  .skupnem, sestan- 
ikiu članov OO ZK v  TOZD to
varna/ glinice, bil fe seveda 
prv i po izvolitvi novagai vod
stva, vodil p a  ga je  sek re tar 
ing. Radenko Salemovič, je  bi
lo mnogo povedanega o tem, 
k a r sem napisal. Tudi sk len je
no je  bilo, da so sedaj vsi čla
ni ZK zadolženi za. .aktivno 
vk ljučitev  v  predvolivno po
litično dejavnost. Kom uniste 
je  treba Vključiti v  razne sa
m oupravne organe, d a  bodo 
nekaj delali, saj so nekateri 
dosiedaj imeli bolj mialo dela. 
A ktivnost fiLanov ZK se m ora 
odražati tu d i p ri sprejem anju  
sam oupravnih  aktov in  form i
ran ju  delegatskih  razm erij.

Kotlarna

iz svojih  v rs t evidentirali za 
možne kandidate. Povsem  jas
no je, da so, ko t sem že ome
nil, nejasna to lm ačenja zava

ja la  .proizvajalce, k i so si, ra
zumljivo, določene stvari pred
stavljali po svoje in  jih  talke 
posredovali naprej, čeprav se

Nada Aubelj 
iz plačilnega odd.

Menjava ventila v Glinici

predhodno o n jih  niso k o n k re t
no pozanim ali n a  pravem  m e
stu.

O tem  je  bilo mnogo pove
danega n a  delovni konferenci 
OOS ko t tu d i na votivni konfe
renci OO ZK v  TOZD glinica, 
da sploh ne govorimo o item, 
da je  to bil p redm et razp rav  
tudi. mai IO OOS in  povsod« 
k je r je to  le  bilo mogoče. Za
to so povsism neutem eljene 
razne kritike, saj največ izvi
ra jo  p rav  iz tis tih , k i jih  n a 
pačno pojm ujejo in  tu d i tol
mačijo. Iz vsega p a  si lahko 
izluščimo logičen sklep, da 
m orda sanno delo IO ni bilo 
povsem razum ljivo in  konkret
no, da pri n as ta jan ju  in. na
ravnanosti naših  sindikatov v 
tej akciji nismo našli skupne
ga imenovaloa.

Kot sam  uvodom a že omenil, 
n i bilo nič naspro tnega ali ce
lo nezakonitega, toda resnici 
moram o do dna in  naš delovni 
človek im a vso m oralno p ra 
vico, da problem e povsem spo
zna, da so m u povsem jasni, 
k a jti le tako bo imel v bodoče 
zaupanje v  delovanje sindikal
ne organizacije, OO ZK in  vseh 
ostalih.

Vso delo, tako p ri evidenti
ranju , koit pozneje v bandida-

Bovsem je  b il sp reje t p red
loženi delovni program  OO ZK 
v  TOZD glinica, katerega bodo 
dosledno izvajali. P redvsem  pa 
je  naloga .sedanjih članov, da 
si s svojo ak tivnostjo  pridobijo 
ugled, k a r  je  osnovni pogoj 
za sprejem  novih članov v v r
ste ZKJ.

Upam, da. bo naše tovarniško 
glasilo izšlo še pred volitvam i 
28. feb ru a rja  1974, zaito maj za 
vse n as  ve lja  napotilo: v  orga
ne upravljainijia volim o re s  t i
ste naše delavce — proizvajal
ce, k i bodo resnično zastopali 
skupne in terese delavcev kot 
tud i podjetj.a k o t celote. Na 
volitvah bodimo rea ln i in  od
ločni, predvsem  seveda pra
vični, torej prav i borci za bolj
še sam oupravne odnose, za. naš 
boljši družbeni in  življenjski 
standard  !

F. Meško



NUJNO POTREBNO JE ZAOSTRITI ODGOVORNOST

Slab izpit pri vklopu I. avtoklavne serije
P ričeli sm o novo poslovno  

leto, ki bo prav gotovo za nas 
eno od doslej najtežjih, prav 
na vseh  področjih. K aj vse nas 
še čaka v  tem  letu, je težko 
reči in  prognozirati, vsekakor 
pa lahko m irno trdimo, da 
prav nič dobrega glede na raz
ne podražitve, ki izredno vp li
vajo tako, kot drugod, tudi na 
naše proizvode. Tukaj je sedaj 
odvisno vse  od naše skupne 
odgovornosti in  zavesti, saj bo 
le  tako m ogoče prebroditi raz
ne krize in problem e v  proiz
vodnji.

N a eni od sej delavskega  
sveta v  TOZD glinica je  bila 
precej živahna razprava o pro
izvodnji in uspehih v  mincčem  
letu, nato so sled ila  razna 
vprašanja in njim  seveda kon
kretni odgovori direktorja  
TOZD glinica — Jožeta K uz
me, dipl. ing., k i je zares zelo 
konkretno in  razum ljivo govo
ril o lanskih rezultatih dela v  
glinici. Posebno konkreten in 
jasen  je b il tudi v  odgovorih, 
ki so se nanašali na letošnje  
poslovno leto.

Iz vsega  sm o sicer lahko v i
deli, da programa proizvodnje 
v  glinici nism o realizirali ta
ko, kot je  bilo zam išljeno in 
planirano, toda pri tem  je  bilo 
potrebno upoštevati vrsto ob
jektivnih  m om entov, k i so u- 
sodno vp liva li na proizvodnjo 
glinice, pri čemer logično m i
slim o na težko redukcijo, ki 
je  prizadela TOZD alum inij —  
s tem  pa seveda tudi — g li
nico.

V  pojasnjevanju tov. direk
torja na seji DS TOZD glin i
ca je bilo dokaj jasno naka
zano, kaj nas čaka letos gle
de na dosedaj že znane podra
žitve raznih surovin (mazut, 
boksit in  ostalo), m edtem  pa  
lahko pričakujem o tudi podra
žitev električne energije, lužine  
in ne vem  česa še, kar bo zelo  
vplivalo na naše delo in  pro
izvodnjo. Poudarjeno je  bilo, 
da tudi vprašanje glin ice za 
letošnje leto zaenkrat še  n i 
povsem  jasno glede na težavno  
energetsko krizo, vendar pa je  
potrebno vložiti v se  s ile  za  
čim večjo proizvodnjo, k i mora 
biti sočasno ted i čim cenejša —

m islim  na naše proizvodne 
stroške. Le tako lahko še upa
mo na kaj boljšega, kot je tre
nutno.

Pri vsem  tem  bi rad om enil 
še  nekaj, kar bo prav gotovo  
pokazalo na to, da je  resnično 
še  kako potrebno zaostriti na
šo skupno odgovornost, če res
nično želim o in  hočem o poslo
vati tako, kot je  to v  sedanji 
situaciji sploh še  možno.

Člani DS so v  razpravi opo
zarjali na vrsto problem ov, saj

so nekateri nam reč konkretno 
poudarjali, da v  zadnjih letih  
ni m ogoče doseči tesnega so
delovanja s strojnim  vzdrževa
njem  in avtom acijo. Svoja de
la nam reč opravljajo z zam u
do in  večkrat pom anjkljivo, 
kar se  je  pokazalo tudi pri 
zadnjem  vklopu I. avtoklavne  
serije, ko so na koncu ugoto
vili, da še  niso odpravljene n e
katere pom anjkljivosti, ko bi 
serija že m orala norm alno ob
ratovati.

Tak način je  vsekakor nedo
pustljiv, saj je  treba zaostriti 
odgovornost posam eznikov in

tudi celote; v  sedanji situaciji 
si n ihče n e more, n iti ne sm e 
privoščiti, da je  pri vklopu av
toklavne vrste dela več  ur 
(nadur), nazadnje pa še ni vse v  
redu. Tukaj nastajajo izgube 
pri toplotni kot električni e- 
nergiji, da o vsem  ostalem  ne 
govorimo. Nivjno potrebno bo 
ukrepati, da bo ta zadeva ure
jena. Potreben je tudi organ 
ali oseba, ki bo vsako dokon
čano delo pred začetkom  obra
tovanja temeljit») pregledala

Po vsej verjetnosti je  podo
ben predm et neznane oblike, 
teže itd. iz neznanega kraja  
priletel ANTONU TOMAŽIČU, 
mat. št. 2601, KV ključavni
čarju iz strojnega vzdrževa
nja  24. januarja m ed 8. in  
8,30 uro (!) in  ga zadel po nosu  
in  čelu, kjer m u je  povzročil 
težjo telesno poškodbo — od
lom  nosne kosti. Po izjavah ki
rurgov m ariborske bolnišnice  
bo ta poškodba verjetno ter
ja la  najm anj dva m eseca sta
leža!

O m enjenega dne je  brigada 
strojnega vzdrževanja Jožeta  
Sm olingerja opravljala popra
v ila  na korčnem  elevatorju za 
hidrat, kateri je  v  jašku globi
ne 3 m, računano s kota, kjer 
je  kalcinacija II. Ob nezgodi 
sta v  om enjenem  jašku bila  
Franc D revenšek in  A nton To
mažič.

V času, ko je  Tom ažič up
ravljal z  verižnim  škripcem,

in ugotovila, če je  res vse v  
redu in  pripravljeno. D elo bo 
moralo b iti razdeljeno tako, 
da bo konkretno zadolžen vsak  
za svoje področje — za svoje  
delo, za katerega bo moral 
prevzeti vso  odgovornost, saj 
se  bo le  tako m ogoče v  bodo
če izogniti takim  neljubim  n e
všečnostim , ki sam o podražuje- 
jo že tako drago proizvodnjo 
glinice. Tukaj se  moramo res
nično zam isliti.

za katerega je  bil obešen že
lezni -okrov , ga je  nenadom a  
zadel NLP tako močno, da ga 
je  po obrazu oblila kri, delno  
m u je zalila  tudi oči.

Po nastali nezgodi je  pone
srečenec brez tu je pom oči po 
lestv i prišel iz jaška, odkoder 
sta ga sodelavca sprem ljala v  
obratno ambulanto, kjer m u je  
bila nudena prva pomoč. Za
tem  je  b il prepeljan v  m ari
borsko bolnišnico, kjer je  bil 
še  tega dne operiran in  kjer 
je še  sedaj.

Tega dne po nezgodi je  bila  
uvedena raziskava predm etne 
zadeve; ta  se je  končala šele  
po nekaj dnevih. Pri tem  so 
zaslišali: Jožeta Sm olingerja  
kot brigadirja delovne skupi
ne, A ntona Tomažiča, Franca 
D revenška in  D anila Colnari
ča (slednji trije sestavljajo  
prej om enjeno delovno skupi
no), opravili so tudi »rekon
strukcijo« ipd.

Enako je  trenutno tudi s pri
pravo luga, ki še vedno n i ure- 
jana, čeprav je  vrem e v  janu
arju bilo idealno za razna de
la, ki še niso opravljena, na  
drugi strani pa imamo hude 
težave in  problem e s pripravo 
luga v  vparilnici. M enim, da  
bi m orali najti nekaj ljudi, ki 
bi to delo lahko že davno o- 
pravili.

Če bom o na  vseh  področjih  
delovali tako naprej, potem  si 
resno zastavim o vprašanje, kaj 
lahko sploh pričakujem o v  no
v i organizaciji TOZD, ki so 
prav gotovo ustanovljene z 
drugim  namenom , kot trenutno  
to delam o. Torej je  nujen čas 
za sprem embo našega m inule
ga dela — poslovanja! L e tako 
lahko pričakujem o ugodnejše 
rezultate.

Z vsem i negativnim i pojavi 
je treba čim prej prenehati, saj 
nosim o v si skupaj enako od
govornost za poslovanje, saj 
tudi brem e vsega  moramo no
siti sam i, brez druge pomoči.

In zato poduk: nujno je  po
trebno zaostriti odgovornost 
do m aksim um a in to — sle
hernega člana v  TOZD!

nih in  »nevidnih prič« ostal 
nerazjasnjen. Sedaj je  ostalo  
sam o pri m nenju, da se  je  pri 
tem  delu v  jašku ali v  nje
govi neposredni b ližin i jaška  
dogajalo neko dejanje — mor
da celo igranje ipd., za katero 
ne sm e n ihče vedeti in  mora  
iz »varnostnih razlogov« osta
ti tajnost!

S tem, ker delavci dajejo ne
popolne izjave, škodujejo sa
m i sebi, pri čem er lahko takš
ni in  podobni nerazum ljivi pri
m eri privedejo v  b ližnji bo
dočnosti do še  težjih  ali fatal
nih primerov.

Predm etna zadeva bo do
končno razčiščena po organih  
javne varnosti na sodišču.

-k

Iz E lektrolize B

NLP težje poškodoval delavca

F. M eško

Pod kratico N LP poznamo priljubljeno televizijsko nadalje

vanko o »neznanih letečih  predmetih«.

Izid preiskave je  v  največji 
m eri po zaslugi vseh  zasliša



Enotnost akcije zagotavlja uspehe
Vsi člani Zveze kom unistov S lovenije in  ZKJ se že sedaj aktivno pripravljajo na svoja dva  
kongresa; na sedm i kongres Zveze kom unistov S lovenije in  na deseti kongres Z veze kom unistov  
Jugoslavije.

V vseh osnovnih organiza
cijah  sprejem ajo  srvotjie delovne 
program e za n ad a ljn je  obdob
je, v  ka te re  m ora  b iti -aktivno 
vključen sleherni član organi
zacije. Na VII. kongres ZKS 
Ln X. kongres ZKS se prip rav
ljam o v  obdobju intenzivne re
volucionarne akc ije  za temel- 
Ijito preobrazbo naše družbe, 
katero  zagotavljajo  predvsem  
najnovejše ustavne sprem em 
be in  s  katerim i sprem injam o 
družbenoekonom ske in  politič
ne odnose tako, d a  bo delavec 
prevzel oblast v  združenem  de
lu  in  vsej družbeni rep roduk 
ciji.

V to  predkongresno ak tiv 
nost se  je  vk ljučila  tud i osnov
n a  organizacija ZK v  TOZD 
tovarna glinice. Na svojem, pr
vem  sestanku  so kom unisti raz
p rav lja li predvsem  o  delov
nem  program u OO ZKS v  gli
nici. Tega je  n a  podlagi sk le
pov le tne  volivne konference 
in  v  sk ladu  z navodili občin
ske konference ZKS P tu j p ri
prav il sek re taria t organizacije 
pod vodstvom, ing. Rademka 
Salemoviča, k i  je  bil na v-o- 
livnd konferenci izvoljen za 
novega sek re ta rja  OO ZKS v  
TOZD glinica.

Program , ki so ga dobili že 
nekaj dni pred prvim  sestan
kom  organizacije vsi člani ZK, 
je  sicer nekoliko bolj kratek , 
kot smo bili nava jen i v  p re jš
n jih  letih, zato pa je  tudi to
liko bolj konkreten . To pa je  
predvsem  glavna osnova, in  
garancija, da bo takšen  p ro
gram  lahko tudi povsem reali
ziran, k a r  doslej največk ra t n i 
bilo tako. P rogram  j® razde
ljen  n a  razna, m an jša  poglav
ja, zajem a vsa področja-, k i so 
trenutno  najbolj pom em bna in 
ak tua lna  za, vse člane ZK.

Predvsem  j-e poudarjeno, da 
je  naloga organizacije in  vsa
kega posam eznega člana, da 
se bori za večjo produktivnost 
in  za večjo del-ovno disciplino-, 
o k a te ri je  bilo mino-go nazprav- 
lj-amo tudi v  nadaljevan ju  se
stanka-, ko jie bilo jasno naka
zano, da, je  p rav  disciplina v 
zadnjem, času izredno slaba in 
da jo bo treb a  b rez kakršnegah

koli odsto-panja in  obotavlja
nja. sp rav iti spet v  norm alni 
krog poslovanja podjetja.

Z vs-o odgovornostjo -se m o
ra  vsaik člain delovne -slkupnos-ti 
boriti za bo ljši proizvodni u- 
speh in  realizacijo izdelkov. 
P rav  tako m-ora nositi -tudi pol
no odgovornost za vsako zane
m arjenost in  neupoštevanje na- 
vodil, fear smo doslej vedno 
bolj to le rira li in  na jvečk ra t šli 
preko vseh prekrškov, k i so 
.imeli zelo negativne posledi
ce.

V nadaljevan ju  pr-oigr-ama je 
rečeno, da s-e m ora sleherni 
član ZKS boriti za večjo u- 
dejstvovanje neposrednih pro
izvajalcev n a  vseh področjih, 
k je r odločamo o delitv i sred
stev  in  podobno. Posebna- n a
loga naše organizacije (tudi- 
vseh ostalih  v  TGA) je, da 
bo organizacija pomlajene- z 
novim i člani, predvsem  iz v rs t 
m ladih proizvajalcev. Povsem 
razum ljivo: tud i iz naših  vo
diln ih  in  -vodstvenih kadrov.

Če -se pri tem  nam reč spom
nim o nekaj le t nazaj, lahko u- 
g-oto-vimo, da j-e n aša  organi
zacija ZK v  ghni-ci bila zelo 
številna in  kadrovsko dobro 
urejena, d a  p a  se je  pozneje 
pričela številčno zm anjševati; 
vedno pa -le niso b ili podani- 
rea ln i pogoji za tako odločitev 
posam eznih članov, p ri čemer 
vsekakor m islim  n a  tiste, ki 
so na- vodilnih in  odgovornih 
mestih.

Danes naš proizvajalec gle
da n a  te  ljudi, sa j lahko iz 
vsakodnevnih raizpra-v in go
vorov -naših najvišj-ih predstav
nikov točno slišimo, da, bi p rav  
naši vodilni in  vodstveni de
lavci mo-rali b iti člani ZKJ, 
k a jti tu d i v sa  strokovnost še 
tako  dobrega strokovnjaka, n i
m a pravega odraza, če n i tudi 
poli-tično usm erjan  talko, ko t to  
zahteva usm eritev  ZKJ. To pa 
j,e danes dolžnost vseh nas, da 
v v rste  ZK vključim o talke 
kadre, m lade delavce in  sploh 
neposredne proizvajalce, k i 
im ajo za to vse pogoje. Teih pa 
danes p ri n as  ni- malo.

Mnogi še sicer oklevajo gle
de n a  obnašanje posameznih 
članov v  organizacijah ZKJ, 
toda s takim i se bo treba, kon
kretno pogovoriti in  jih  tudi 
izključiti, če res drugače ne 
bi šlo. Vsekako-r pa, izključit
ve ne prispevajo ik uspešnem u 
in učinkovitem u delovanju or
ganizacije ZK. Najbolj zaskrb
ljujoče dejstvo, je  vsekakor v 
tem, da je  iz neka te rih  analiz 
hiil-o razvidno, da b a r  41 odst. 
kom unistov v naši občini -ni
ma nobenih funkcij, k a r  seve
da pomeni, da odpade to veli
ko brem e političnega dela, na 
ostale člane.

Zait-o j-e tu d i -pri n a s  nujno 
potrebno nap rav iti -analizo in  
ugotoviti vzroke, zakaj je  to
liko članov ZK neaktivnih, k a j
ti v  principu ne m ore b iti no
ben član ZK J brez sleherne 
funkcije i-n odgovornosti. Ve
lik  poudarek je  tudi na idej- 
no-poliitičnem izobraževanju in 
usposabljanju, sa-j p rav  zaradi 
slabega idejnopolitičnega uspo
sab ljan ja priha-ja v OO bo t tu
di v v išjih  v-ad-stvih do nepo
trebn ih  dezinform acij, iki samo 
škodujejo ugledu partije, nje
nim- naprednim  idejam  to  ci
ljem.

Zaradi tega je  tu d i sklenje
no, da je  treba zaradi odstra- 
njevanjai -teh in  podobnih po
m anjkljivosti predvideti oblike 
družbeno-političnega usposab
lja n ja  in  izobraževanja. T-afco 
je  za letos predvidenih devet 
tem, od -katerih pa jih  mo-raijo 
po lastn i izbiri m ed devetim i 
vsi člani ZK obdelati najm anj 
šest. P ri obdelavi tem  -morajo 
obvezno biti priso tn i vsi. člani 
ZK.

V pro-gramu je  v nadaljeva
n ju  -poudarjeno, da m orajo vs-i 
člani ZK v glinici aktivno so
delovati p ri sestav ljan ju  s ta 
tu ta  in  ostalih  sam oupravnih 
aktov v  TOZD, p r i fo rm iran ju  
delegatskih razm erij in  ostalih 
integracijsk ih  procesih.

P ri slednjem  vsekakor naj
več mislimo n a  predvideno bo
dočo združitev ,s tovarno  Im 
pol iz Slovenske Bistrice, p ri 
čem er m orajo člani ZK še po
sebno! ak tivno  -sodelovati! in

Elektroliza A

-  "PAZI NA OČI !

pom agati p ri tolm ačenju, da, bi 
vsa zadeva b ila  resnično in. de
ta ljno  po-jasnj-ena-, k a jti širje
n je neutemelj-enih govoric in 
dezinform acij v  zvezi z zdru
žitvijo nam  lahko prinese -sat
ino veliko škodo, saj ne bi -bilo 
n iti m alo zaželeno, da bi sam i 
sebe zaprli v  oz-ek (krog in  si 
potem  odžagali lastno vejo, na 
k a te ri še danes k a r  dobro se
dimo — toda vp rašan je  je, k a 
ko bomo ju tri.

Samo dobri, -pošteni in  od
k ritosrčn i člani ZK lahko s 
svojimi -akcijami vplivajo  trna

o-stale člane kolektiva, k i ena
kovredno — z vsemi -komunisti 
— nosijo brem e politične odgo
vornosti tudi za ju trišn ji dam. 
P-rav v tem  je  tudi dejstv-o, da 
m orajo člani ZK obvezno in 
dosledno izpolnjevati svoj de
lovni program , toda- v  neneh
nem  stiku  z vsem i ostalim i pro
izvajalci — člani naše delov
ne skupnosti. Sam o -v -enot
nosti in skupni odgovornosti 
je  nam reč k ljuč  za boljši us-peh 
in  boljši naš ju tr išn ji dan!

F. JV!ešfco

Osvetlitev delovnih mest
(N adaljevanje iz prejšnje  

številke)
B leščanje
P ri razsvetljavi --osto rov  se 

doimail-a vedno poj-avi blešča
nje. B leščanje nas-tanie, če p ri
de m očan v ir svetlobe v  naše 
vidno polje. Tako im am o di
rektno bleščanj,e (-močan v ir 
svetlobe), refleksno (-polirane 
gladke površine -predmetov, ki 
svetlobo odbijajo) in  kon trast
no.

Že pri konstrukciji svetilke 
m oram o -misliti n a  zm anjšanje 
bleščanja. Z JU S  predpisi so 
določene različne 'kotne cone 
za posamezne načine osvetli
tev. Kri-tična- področja svetil
nosti p ri sve tilih  p rikazuje ta 
bela 4 JU S za dnevno in  -elek
trično osvetlitev prostorov. 
K ritično področje zasenčevanj-a 
svetilke -pri o-svetlitvi delovne
ga m esta je  m ed 60 in  180°, 
p ri čem er ie  dovoljeno, da je 
svetilnost 2000 cd/m2. P ri sve
tilk i za splošno osvetlitev je  
-kritično področje zasenčev-anja 
m ed 45 in 90° pri dovoljeni 
svetilnosti 3000 cd!/m2.

Bleščanje -povzroča težave 
pri gledanju, zato je  potrebno, 
da se ravnam o po naslednjih  
nasvetih:
— žarnice z veliko -svetilnost

jo je  treba uporab lja ti s 
senili;

— delovno m esto tako prilago
diti svetlobnem u viru, da 
ni direktnega-, k-aikor tud i 
ne indirektnega — refleks
nega bleščanja;

— zmanjša-ti pogostost preho
dov delavcev iz svetlih  pro
storov v teman,e ali obraitno;

— nezasenčene fluorescentne

cevi v  obliki svetlobnih pa
sov j-e treba uporab lja ti le 
tak ra t, ko je  -smer g ledanja 
vzporedna z -njim in  ko  je 
-svetlobni pas postavljen 
čimvišje. Paziti pa je  'tre
ba, da je  -ozadje (strop, ste
ne) dovolj svetlo -—- zaradi 
zm anjšanja kontrastov.

B arve svetlobe
B arve predmeto-v -so odvis-ne 

prvenstveno od -sestave spekt
ra  svetlobe, poleg tega pa tudi 
od -spektralne refleksije povr
šine isaimega predm eta. Zato je 
v  prostorih  -treba- uporab ljati 
le ta k e  v ire  -svetlobe, p ri kar 
te rih  lahko -točno razpoznava
mo barve  predm etov. Paziti je  
posebno na naslednje:
— v  prostorih, k i so -sočasno 

osvetljeni z dnevno in  elek
trično svetlobo, je  treb a  u- 
porabljati- ta k e  izvore, k a 
te rih  barve  -sv-etilobe se n a j
bolj približajo dnevni svet
lobi;

— prostori, hale  in  hodniki, ki 
imej-ijo eden n a  drugega- in 
so prehodni, n,aj bodo o- 
sve tljen i z en-aiko barvo 
svetlobe;

— belo svetlobo je  -treba upo
rab iti povsem v tovarnah 
in  delavnicah, k je r  -so zah
teve j a te s t i  osvetlitve -sred
n je  in vel-ifce in k je r n i po
trebno  razločevanje barv;

— k a d a r  imamo zahteve za do
ločevanje barv, uporablja
mo tip dinevne svetlobe. To 
pride v poštev predvsem  v 
tiskarnah , tekstilni, živilski 
in usn jarsk i industriji.

(Konec prihodnjič)



Zato se ob koncu lepo zahva
ljujem vsem stanovalcem naselja, 
ki so mi pomagali pri snovanju 
teh sestavkov, tovarišu predsed
niku KO Francu Veikslerju in 
predvsem tajniku KS Kidričevo — 
Matevžu Cestniku, ki mi je prav 
tako mnogo pripomogel in od ka
terega pričakujem pomoč tudi v 
bodoče pri podobnih reportažah; 
te bi tudi lahko poimenovali 
»Spoznavajmo svoje kraje ali ob
močja v KS Kidričevo«.

Vsekakor se bomo v bodoče 
še odločili za kakšen kraj, kjer 
živijo člani naše delovne skup
nosti, zato do prihodnje reporta
že — na svidenje!

Franc Meško

Z A H V A L A

Ob tragični izgubi m o
je žene

IVANE KI,SELAK

O DELU IN ŽIVLJENJU STANOVALCEV NASELJA KIDRIČEVO II

Premali) vlagali za 
ureditev stanovanj

K idričevo — naselje II

Ne bi mogli reči, da krajevna 
skupnost ni dovolj skrbela za nji
hovo naselje in tudi marsikaj u- 
redila; čeprav vemo, da sama te
ga ne zmore, je to bilo še ved
no premalo, če upoštevamo o- 
stala območja krajevne skupno
sti. Kakšna bo nadaljnja usoda 
tega naselja, ne bi mogli prero
kovati, toda ne glede na to, kaj 
bo jutri, je treba vse pomanjklji
vosti sproti odpravljati in do 
končne odločitve delati tako, kot 
si to stanovalci zaslužijo.

se prisrčno zahvaljujem  
za pom oč svojim  ožjim  
sodelavcem  na delovnem  
mestu, nadalje sindikatu  
tovarne za finančno pod
poro, vsem  ostalim , ki so 
se udeležili pogreba in 
kakorkoli sočustvovali z 
nama.

H valežen  
Lovro K iselak  
s sinom  Stankom

Zaenkrat bi končali z našo 
krajšo reportažo o delu in živ-

V prejšnjih dveh številkah smo 
menda že dovolj opisali prob
lem naselja Kidričevo II in živ
ljenje stanovalcev, ki so zelo 
skromni in zadovoljni z vsem, 
pri vsem tem pa mnogi med nji
mi tudi marljivi, saj se zavedajo, 
da delajo za sebe, za svoje oko
lje in kraj, ki pa bi danes prav 
gotovo moral biti že povsem 
drugačen, kot je.

Prav tako marljivi so, kot dru
god, pa vendar ne uživajo tako 
— kot drugi — sadov svojega de
la, ker, razumljivo niso tako vid
ni in otipljivi, kot je to na ostalih 
območjih krajevne skupnosti Ki
dričevo.

V zadnji številki sem obljubil, 
da bom skušal dobiti izjavo pred
sednika krajevnega odbora Kidri
čevo II - Franca Veisklerja, ki je 
brez dvoma eden od stanovalcev, 
ki se zelo trudi, da bi to naselje 
že dokončno enakovredili z osta
limi, čeprav pri njih ni takih po
slopij, kot so drugje — vendar 
tudi tukaj živijo ljudje!!!

Ko sem ga povabil, da se ogla
si pri meni doma, je to vabilo 
kljub temu, da ga je čakala do
ma mala vnukinja, kot mi je de
jal — zelo rad sprejel in tudi 
ob napovedanem dnevu prišel. 
Najin pogovor se je pričel pov
sem po domače — o tem in o- 
nem.

Kot gostu sem prepustil, da go
vori o svo jem  kraju ali naselju, 
v katerem živi, kot stanovalec in 
kot predsednik krajevnega odbora 
naselja II Kidričevo.

Kot vedno skromen, je tudi 
tokrat pričel skromno. Pokazal 
mi je pripravljene načrte za iz
vajanje delovnega programa, v 
katerem so bili izrecno poudar
jeni načrti o otroškem igrišču, o 
rokometnem in odbojkarskem i- 
grišču. Veselo je bilo pogledati 
ta načrt, ki ga je pripravil sam, 
toda kar nekam otožno je na
daljeval, da bi otroško igrišče že 
lahko imeli, če bi dobili cevi po
trebnih dimenzij, katerih bi po

trebovali okrog 45 metrov. Menil 
je namreč, da bi naj prav njiho
vi najmlajši sedaj dobili kot prvi 
kraj, kjer bi se lahko razveselje
vali in igrali. Enako je menil tu
di za ostalo mladino, ki bi naj po 
programu dobila igrišče za ro
komet in odbojko. Se vedno na
mreč tudi ni rešen problem pro
storov, kjer bi se občani lahko 
shajali in imeli tudi svoje sestan
ke. Prav tako bi taki prostori lah
ko koristili ostalim stanovalcem 
za shajanje.

Tovariš Veiksler je v nadalje
vanju poudaril, da želijo v na
selju II urediti vrtove, ker to še 
ni urejeno. Vsak bi plačeval za 
svoj del sam. Moti ga tudi to, 
da imajo v naselju še vedno do
mače živali, ki po odloku v na
selju I ne smejo biti, prav to pa 
bi naj veljalo tudi za njih, kajti 
kot sam pravi: prašiči, kokoši in

uporabo mestnega zemljišča in 
prav zaradi tega meni, da so do
slej mnogo premalo vlagali za 
ureditev njihovih stanovanj in o- 
stalega. Krajevni odbor menda 
šteje 5 članov, od katerih aktiv
no delajo samo trije, zato bo tre
ba tudi tukaj nekaj spremeniti.

Največja želja je, da bi lelos 
uredili pode (tla) v nekaterih sta
novanjih in kanalizacijo pri št. 
63 — saj pravi, da je hiša dru
gače v redu. Prav bi bilo, da 
bi se nekdo s skromnimi priz
nanji spomnil tistih, ki so aktiv
no delali in vložili trud za na
predek naselja. Prav bi tudi bilo, 
če bi si bolj vzeli k srcu tudi 
stanovalci na spodnjem delu (pri
pomba pisca članka), da ne bi 
zaostajali za drugimi.

Ko mi je še pokazal letošnji 
delovni program za njihovo na

N aselje II — obrat p leskarjev

hidrantov, izvršiti strokovno po
pravilo varovalk na el. omrežju 
(A drog), očistiti zelenice in na
saditi drevje, ki bi tukaj uspeva
lo, določiti osebo, ki bo skrbela 
za zelenice, od stanovanjskega 
podjetja izposlovati ureditev sta
novanjskih poslopij št. 63, 64, 66, 
68 — obnoviti omete, urediti u- 
mivalnice in popraviti pode v ce
lem naselju in končno že enkrat 
določiti ustrezno ime za njiho

I jen ju stanovalcev v naselju Ki
dričevo II, v kateri smo skušali 
našim bralcem in članom delov
ne skupnosti prikazali vsaj del
ček iz njihovega vsakdanjega 
življenja, njihovih željah in po
trebah.

Prav gotovo v treh krajših 
sestavkih nismo zajeli vsega, 
toda prav gotovo bomo o tem 
še kdaj zapisali, saj se bo tudi 
v njihovem naselju brez dvoma 
marsikaj spremenilo na bolje. O 
tem bo vsekakor zanimivo kaj na
pisati.

N aselje n  —  
avtom ehanična  

delavnica

celo koze vsekakor ne sodijo v 
naselje, pa čeprav je to naselje 
Kidričevo II.

Dejal je tudi, da so lani mno
go napravili s prostovoljnim de
lom, predvsem pri urejanju ze
lenic, da pa letos morajo ure
diti tudi košnjo in ostalo. Stano
valci plačujejo samoprispevek za

se!je,_ sem iz njega razbral na
slednje: napraviti želijo pešpot od 
TGA do naselja, pobrizgati asfal
tirane ceste v naselju, podaljša
ti cestno razsvetljavo do križišča, 
napraviti otroško in mladinsko i- 
grišče, brezpogojno dočakati 
obnovo fasad na poslopjih od 58 
do 62 — do 1. maja letos. Dalje 
> treba ugotoviti uporabnost

vo naselje II, kajti po tolikih le
tih bi že morda resnično bilo 
umestno, da bi ime »taborišče« 
za _ vedno izbrisali iz seznama 
krajev v imeniku krajevne skup
nosti Kidričevo.

Se in še mi je vneto pripove
doval aktivni predsednik krajev
nega odbora naselja Kidričevo II 
in med svojim izvajanjem pove
dal marsikaj vzpodbudnega, kar 
je kazalo na njegovo voljo in že
ljo, da bi tudi stanovalci iz tega 
naselja bili povsod enakovredni, 
da bi imeli enake pravice, kot i- 
majo tudi dolžnosti.

IZDAJA CENTRALNI DELAVSKI SVET TOVARNE GLINICE IN 
ALUMINIJA »BORIS KIDRIČ« KIDRIČEVO 

UREDNIŠKI ODBOR:
Franc Vrlič —  predsednik, člani: Ivan Mazera, Vlado Šerc, Konrad 
Rižnar, dipl. Inž. Stojan Kerbler in odgovorni urednik tovarniškega 

časopisa — Stane Tonejo, dipl. Inž.
Tislk: ZGP »Pomurski tisk« v Murski Soboti

Člani kolektiva In upokojenci dobivajo list brezplačno. 
Rokopisov In slik ne vračamo.



Predlog je sestavljen na podla
gi programskih nalog KS za leto 
1974 in predlogov, katere so po
dali krajevni odbori, družbeno
politične organizacije in društva. 
Predsedstvo krajevne skupnosti 
je na svoji seji 24. januarja 1974 
sprejelo ta delovni program.

Čeprav naj bi bil program pov
sem usklajen z razpoložljivimi 
sredstvi, je tak program v fazi 
priprave nemogoče sestaviti, ker 
niso znani vsi viri sredstev za 
realizacijo programa. Možni viri 
so vsekakor:
— samoprispevek in dodaten 

prispevek občanov
— proračun in skladi občine 

Ptuj in interesnih skupnosti
— lastna sredstva krajevne skup

nosti
— krediti

Ob sprejemanju delovnega 
programa bo potrebno ovredno
titi posamezne akcije in jih v 
skladu z dotokom finančnih 
sredstev realizirati (finančno).
I. Skupne naloge vseh organov 
krajevne skupnosti so naslednje:
1. Svet krajevne skupnosti bo v 

skladu s spremembami in do
polnitvami našega ustavnega 
sistema opravil reorganizacijo 
svojih organov v skladu s 
sprejetimi spremembami sta
tuta KS. Reorganizacija or
ganov in njihova prilagoditev 
bo potekala tako, da ne bo 
trpelo delovanje in da se bo 
mogoče kar najbolje vključiti 
v novi delegatski sistem ob
čine, interesnih skupnosti in 
republike.

2. V skladu s 1. točko skupnih 
nalog je potrebno zagotavlja
ti čimpopolnejše informiranje 
vseh občanov o delu in pro
blematiki, saj bodo le tako 
občani postali aktiven deja
vnik pri realizaciji nalog. Za
to bo letno poročilo in de
lovni program posredovan 
vsakemu gospodinjstvu v pi
smeni obliki.

3. Zaradi razreševanja odprtih 
vprašanj je potrebno neneh
no zasledovati enotnost ak
cije in politike pri vseh sub
jektivnih dejavnikih; krajev
ni odbori naj bodo skupaj z 
aktivi na svojem območju 
nosilci nadaljnjega razvoja 
na terenu; najvišji organ kra

jevne skupnosti skupaj z
družbenopolitičnimi organi
zacijami usklajuje in daje 
smernice vsem nosilcem aka
cije.

4. Najvišji in izvršilni organi kra
jevne skupnosti sodelujejo
pri načrtovanju družbenih
akcij z vsemi organi družbe
nopolitičnih organizacij v 
kraju, sodelovanje pa uresni

čujejo tudi z drugimi kra
jevnimi skupnostmi.

5. Skrb organov v krajevni skup
nosti je tudi, da pomaga ob
činski skupščini in njenim or
ganom pri izvajanju njenih 
nalog na našem območju. V 
zvezi s tem bomo predlagali 
občinski skupščini ukrepe za 
izvajanje enotne politike.

6. Organi krajevne skupnosti si 
bodo prizadevali, da v inte
resnih skupnostih najdejo 
svoje mesto vsi aktivni de
javniki našega območja in 
kar največ občanov. Krajevna 
skupnost bo tudi skrbela za 
povezovanje- teh z našimi 
društvi in organizacijami.

7. Krajevna skupnost se bo s 
svojimi organi zavzemala za 
kar najtesnejše sodelovanje 
z vsemi TOZD, ki so kakor
koli povezane z občani naše 
krajevne skupnosti (41. a- 
mandma).

8. Posebno podporo in materi
alna sredstva je potrebno za
gotoviti za delovanje odbora 
za splošni ljudski odpor in 
štaba civilne zaščite; ta or
gana sestavita program delo
vanja, KS pa bo sama in po

di vnašanja programskega 
vzgojnega dela.

11. Osnovni šoli bomo pomaga
li pri izvajanju njenih nalog 
na področju vzgoje in izo
braževanja, skupaj bodo or
ganizirane manifestacije ob 
praznikih. Urejanju okolja šo
le in kraja in vzdrževanju 
skupnih naprav bomo posve
tili posebno skrb — od pe
dagogov pa zahtevali vzgojo 
otrok za ohranitev našega 
kraja in njegove zunanje po
dobe.

12. Tudi letos bo organizirano 
praznovanje krajevnega praz
nika. Posebna naša skupna 
skrb je, da bomo posebej po
častili spomin na našega na
rodnega heroja Borisa Kidri
ča. Skrbeli bomo tudi za vzdr
ževanje spomenika in njego
ve okolice.

13. Rekreacija, ki naj postane 
vsakodnevni del življenja 
vseh občanov, je naša skup
na naloga, zato moramo u- 
stvariti čimveč pogojev za te 
dejavnosti. V sodelovanju s 
sindikati TOZD in TTKS Ptuj 
bomo sodelovali pri vzdrže-
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II. Neposredne naloge krajevnih 
odborov so:

1. Krajevni odbor Apače
1. s PTT podjetjem bomo uredi

li vsaj dve telefonski liniji

Krajevna skupnost 
Kidričevo
•  predsedstvo

občinski skupščini zagotavlja
la potrebna sredstva.

9. Organi krajevne skupnosti bo
do povezovali vse dejavnike, 
katerih skrb je socialna var
nost slehernega občana, z de
lom lastnih sredstev pa bo
mo poskušali reševati najnuj
nejše primere. Za občane nad

vanju in gradnji takih objek
tov.

14. Za načrtno planiranje si naj 
vse organizacije sestavijo 
lastne, krajevna skupnost pa 
skupen program za nadaljnji 
5-Ietni razvoj.

15. Zaradi nemotenega opravlja
nja vseh nalog krajevne skup-

60 let bomo organizirali vsaj 
eno srečanje letno.

10. V razvoj otroškega varstva in 
za vpliv občanov pri delova
nju interesne skupnosti za o- 
troško varstvo bomo delegi
rali ustrezne kadre, finančno 
pomagali pri razvoju otroške
ga varstva in drugih občasnih 
oblik varstva. Navezali bomo 
stike z družinami, ki imajo 
varstvo otrok na domu zara-

nosti je treba urediti prosto
re za matično službo in ar
hiv vseh organizacij krajev
ne skupnosti.

16. Posebna skrb in pozornost 
bo veljala varstvu okolja in 
narave. V tem okviru deluje 
v krajevni skupnosti hortikul
turno društvo Kidričevo in 
deluje po svojem delovnem 
programu.

2. z VP Ptuj bo obnovljen most 
na Polskavi

3. urediti je potrebno avtobus
no postajališče

4. v dogovoru in s prispevki kme
tovalcev je treba nabaviti sku
pen kombajn in ustanoviti 
strojno skupnost v krajevni 
skupnosti

5. skrbeli bomo za vzdrževanje 
javne razsvetljave

6. s KS Lovrenc se bomo dogo
vorili o skupnem vzdrževanju 
pokopališča.

2. Krajevni odbor Naselja I:
Delovni program iz krajevnega 
samoprispevka:
A.1. začeti z izgradnjo prizidka 
jaslim in vrtcu za okrog 40 o- 
trok
A.2. priprava investicijske doku
mentacije za gradnjo skupne 
kurilnice v sodelovanju s SSS 
Ptuj in TGA
A.3. obnova asfaltnih prevlek na 
najnujnejših cestah ob blokih
A.4. sistematični pričetek ureja
nj parka pred osnovno šolo — 
v »Arboretum«
A.5. redno vzdrževanje otroških 
igrišč in izgradnja TRIM steze
A.6. ureditev javne razsvetljave 
ob cesti zdravstveni dom — glav
na cesta in ob četvorčkih, z od
cepom do stadiona.

Ostale naloge krajevnega odbora:
B.1. potrebno se je zavzeti za 

večji vpliv stanovalcev v samo
upravni stanovanjski skupnosti 

B.2. vzdrževanje vseh komu
nalnih naprav po rednem planu 

B.3. urejanje parka
B.4 dobiti inkasanta za pobi

ranje stanarine in drugih obvez
nosti

B.5. ureditev avtobusnega po
stajališča

B.6. pripraviti dokumentacijo 
za bencinsko črpalko

B.7. izvajati vse naloge, za ka
tere se bo dogovoril z zaintere
siranimi dejavniki v naselju (sta
novanjsko podjetje, obrtne, tr
govske in druge dejavnosti, otroš
ko varstvo, SLO, CZ in drugo)
4. s stanovanjskim podjetjem 

Ptuj koordinirati izvajanje del
5. vzdrževanje javne razsvetljave
6. ureditev otroškega igrišča

B.8. asfaltirati drugo plast na 
pločniku do tovarne

B.9. v naselju izvesti poimeno
vanje ulic.

3. Krajevni odbor Naselja II:
1. izvršiti je treba zunanje be

ljenje fasad na hišah št. 58, 
59, 60 in 62

2. vzdrževanje vseh komunalnih 
naprav in objektov (hidranti, 
jaški, zelenice)

3. mladinskemu aktivu pomaga
ti pri urejanju prostora za de
lo mladine

K atica S tupan 
iz plačilnega oddelka

7. poživitev delovanja v hišnih 
svetih; ustanoviti jih je po
trebno v vseh hišah

8. v naselju naj bodo imenova
ne ulice zaradi enotnosti i- 
menovanja kraja

9. napraviti stezo za pešce — od 
TGA do naselja II Kidričevo

10. podaljšati cestno razsvetljavo 
do križišča.

4. Krajevni odbor Kungota:
1. asfaltnobetonska prevleka na 

cesti Kidričevo — Kungota
2. vzdrževanje javne razsvetljave
3. skupne stroške prometnega 

vzdrževanja porazdeliti na vsa 
gospodinjstva

4. sodelovanje z vsemi organiza
cijami kraja pri izpolnjevanju 
njihovih nalog in skupnih na- 
l°g

5. vzdrževanje krajevnih cest
6. ureditev avtobusnega postaja

lišča.

5. Krajevni odbor Njiverce:
1. napeljava vodovoda po vasi 

Nnjiverce z obema odcepoma 
(Lepej in Toplek)

2. navoziti je treba gramoz na 
vse makadamske ceste -300 m3

3. redno vzdrževanje in dopolni
tev javne razsvetljave

4. pripraviti projekte in zemlji
šče za postavitev manjše skup
ne dvorane za potrebe kraja 
— naloga mladinskega aktiva

5. asfaltiranje ceste v dolžini 
600 m.

6. Krajevni odbor Strnišče:
1. urediti vsaj en telefonski pri

ključek
2. asfaltirati cesto Kidričevo — 

Strnišče in odcep do Draško- 
viča

3. prestaviti križišče ceste z že
leznico na bolj pregledno me
sto — za 50 m višje

4. izgradnja igrišča v izmeri 
20x10 m

Vsi krajevni odbori bodo izpol
njevali programske naloge tako, 
da bodo po sprejetju programa 
o vsaki nalogi razpravljali še na 
seji odbora, ki mora vnaprej za
gotoviti potrebna finančna sred
stva in k uresničevanju nalog pri
tegniti kar največ občanov na 
svojem območju.

Iz  n a š e  s o s e š č i n e


